



— PEACE —

*A century old Christmas sentiment
from the family of a soldier of the
Great War serving in
the 87th Battalion
(Canadian Grenadier Guards)
Happy Holiday Season*

— PAIX —

*Des Vœux centenaires de Noël
venant de la famille d'un soldat de la
Grande Guerre servant dans
le 87e Bataillon
(Canadian Grenadier Guards)
Joyeuses Fêtes*



Meilleurs vœux pour que les
Fêtes soient partagées avec la
famille et les amis. Pussions-
nous tous trouver la santé, le
bonheur et la paix tout au long de
la nouvelle année à venir.

Adjutant-maître,
Andrew Albert, CD
Sergent-major régimentaire

The Canadian Grenadier Guards





Best wishes for the Holidays to
be shared with family and friends.
May we all find health, happiness
and peace throughout the coming
New Year.

Jose R. Nuñez, MMM, CD, AdeC
Lieutenant-Colonel
Lieutenant-Colonel Commanding
The Canadian Grenadier Guards



The Christmas card featured here was found behind the fireplace of the old mess at Base St-Jean, Québec, by workers doing renovations on the building.

Members of the 87th Battalion (Canadian Grenadier Guards), CEF trained there prior to embarking for France and war. It seems appropriate in these years of remembrance of that terrible time to pass on the wishes of good will and peace sent to a soldier of the Regiment so many years ago.



La carte de Noël présentée ici a été trouvée derrière la cheminée de l'ancien mess de la Base St-Jean, au Québec, par des travailleurs qui rénovaient l'immeuble.

Des membres du 87e Bataillon (Canadian Grenadier Guards), CEC, s'y sont entraînés avant d'embarquer pour la France et la guerre. Il semble approprié, en ces années de commémoration de cette terrible période, de transmettre les souhaits de bonne volonté et de paix envoyés à un soldat du Régiment il y a tant d'années.

